

## **Notice of New Arrangement of Foreign Exchange and Fixed Deposit Services on Saturdays**

Owing to our business arrangement, please be advised that with effect from 7 December 2020, Time Deposit and Foreign Exchange services are only available from 9 a.m. to 5:30 p.m. from Monday to Friday (excluding public holidays).

You can utilise our Net Banking service or visit any of our branches to conduct Time Deposit and Foreign Exchange transactions respectively during the business hours as mentioned above.

For any inquiry, please contact our branch staff or our Customer Services Hotline at 8107 0818

We apologise for any inconvenience caused.

Public Bank (Hong Kong) Limited  
6 November 2020

### **有關星期六外幣兌換及定期存款服務之新安排**

因應業務安排，由2020年12月7日起，定期存款及外幣兌換服務將會只在星期一至五上午9時至下午5時30分時段內提供(公眾假期除外)。

如閣下欲辦理定期存款及外幣兌換服務，請於上述辦公時間內經由本行之網上理財服務或親臨本行任何分行辦理有關業務。

如有查詢，請聯絡分行職員或致電客戶服務熱線 8107 0818。

不便之處謹此致歉。

大眾銀行(香港)有限公司  
2020年11月6日